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Ekmek ve simite yeni yıl zammı

Köy evinde kumar
 oynayanlara suçüstü

Tirebolu’da yeni yılın ilk mesai gününden itiba-
ren ekmek ve simit fiyatlarına zam yapıldı.

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Başkanlığı ile 
Esnaf Odaları Başkanlığının ortaklaşa aldığı karar ge-
reğince, fırıncıların talebi doğrultusunda Giresun ve 
ilçelerinde ekmek ve simit fiyatları yeniden belirlen-
di.

Alınan karara göre, Tirebolu’da daha önce 550 
gramı 4 liradan satılan ekmeğin gramajı 650 
grama çıkarılırken; fiyatı da 5 lira oldu. Bu arada, bir-
lik olarak tabir edilen ekmeğin de gramajı 320’ye çı-
karılırken; bu ekmek de 2,5 liradan satılacak.

Tirebolu’da ayrıca, fırınlarda çıkarılan 100 gram-
lık susamlı simitin fiyatı da 1,5 liradan 2 liraya yüksel-
tildi. Ekmekteki gramaj ve fiyat ayarlamalarına 4 
Ocak’tan itibaren başlandı.

ronavirüs tedbirleri kapsamında sosyal me-
safe kuralını ihlal ettiğini belirledi.

Yapılan aramada kumar oynamada 
kullanılan bir çift zar, tahta çubuk, POS ci-
hazı ve 950 lira nakit para ele geçiren jan-
darma ekipleri evde bulunan zanlılara 
kumar oynamaktan bin 336 lira, sosyal me-
safe kuralını ihlalden 3 bin 469 lira olmak 
üzere toplam 86 bin 490 lira idari para ce-
zası verildi.

Gözaltına alınan M.E ise ifadesinin ar-
dından serbest bırakıldı.

irebolu’da bir köy evinde kumar 

Toynayanlara jandarmadan bas-
kın. Evde bulunan 26 kişiye kumar 

oynamaktan ve sosyal mesafe kuralını 
ihlal etmekten 86 bin 490 lira idari ceza 
uygulandı.

Giresun İl Jandarma Komutanlığı 
İstihbarat Şube Müdürlüğü ve Tirebolu 
İlçe Jandarma Komutanlığı, Yalıköy'de 
bir evde kumar oynandığı ihbarı üzerine, 
ekipler M.E'nin evinde 26 kişinin zar 
atmak suretiyle kumar oynadığını ve ko-

 Öztürk: “Destek vermeye devam edeceğiz” 
Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Milletvekili 

Cemal Öztürk, “‘Devlet millet için vardır’ anlayışı 
ile hareket ediyoruz. Geçmişte olduğu gibi bun-
dan sonra da vatandaşımızın, esnafımızın, çiftçi-
mizin yanında olmaya, tüm kesimlere destek ver-
meye devam edeceğiz” dedi.

Milletvekili Öztürk, esnaf ziyaretinde bulunup, 
onların yaşadıkları sorunları dinledi.

Giresun şehir içinde ve ilçelerde yaptığı esnaf 
ziyaretlerinin ardından değerlendirmede bulu-
nan Öztürk, dünyayı etkisi altına alan korona virüs 
salgını nedeniyle zor bir dönemden geçildiğini 
hatırlattı.

Öztürk, devlet ve milletin el ele vererek bu zor 
günleri atlatacağına değinerek, “Salgın sürecin-
den olumsuz etkilenen vatandaşlarımız, esnafla-
rımız oldu. Ancak devletimiz tüm imkanlarını se-

ferber ederek, bu zor zamanlarda hem vatan-
daşlarımızın hem de iş dünyamızın yanında ol-
duğunu göstermiştir. ‘Devlet millet için vardır’ an-
layışı ile hareket ediyoruz. Geçmişte olduğu gibi 
bundan sonra da vatandaşımızın, esnafımızın, 
çiftçimizin yanında olmaya, tüm kesimlere des-
tek vermeye devam edeceğiz. Millet olarak in-
şallah bu sıkıntılı salgın döneminin üstesinden ge-
leceğiz, ekonomimizi ve üretimimizi daha da 
güçlendireceğiz” dedi.

“Esnafımız başımızın tacıdır” diyen Öztürk, 
“AK Parti olarak üzerimize düşen her konuda es-
nafın yanında olmaya çalışıyoruz. Hemşehrileri-
miz günün her saatinde hangi konuda olursa 
olsun sorunlarına çözüm üretmemiz için bizimle 
görüşebilirler. Vatandaşlarımızın huzur ve rahatı 
için çalışıyoruz” ifadesinde bulundu.

Samsun-Sarp demiryolu
 devrim yaratacak

Giresun Esnaf ve Sanatkarları Odaları Birliği 
Başkanı Ali Kara, “Bölgede gerek demiryolu ta-
şımacılığı, gerek hızlı tren yolu taşımacılığı ile 
başta istihdam olmak üzere ekonomik sorun-
ların çözümünde önemli bir devrim yaratıla-
caktır. Proje ihalesi yapılmış olan Erzincan-
Gümüşhane, Tirebolu-Trabzon Tren Yolu hattı 
ile Samsun-Sarp Hızlı Tren Yolu’nun biran önce 
hayata geçirilerek uluslararası niteliği ile dün-
yada ses getirecek hale getirilmelidir” dedi.

Kara, yaptığı açıklamada, geçtiğimiz gün-
lerde Giresun’a gelen Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanı Adil Karaismaioğlu’nun “Samsun-Sarp De-
miryolu projesi olarak komple bir şekilde çalış-
maya başladık” şeklindeki açıklamalarını he-
yecanla karşıladıklarını söyledi.

Bölgede doğudan-batıya, kuzeyden-
güneye tren yolu hatlarının biran önce haya-
ta geçirilmesinin hem bölge hem de ülke için 
çok önemli katkılar sağlayacağının kaçınıl-
maz olduğunu ifade eden Kara, ülkemizde 
demiryolu ağı olmayan tek bölgenin Karade-
niz Bölgesi olduğunu kaydetti.

Kara, Doğu Karadeniz’in fındık ve çay gibi 
ülkemizi dünyada başköşeye yerleştiren ürün-
lerin avantajlarından ve turizminden yararla-
namama sebebinin ise altyapı yatırımlarının 
eksikliğinden kaynaklandığına işaret ederek, 
yolcu taşımacılığına uygun olmayan Kara-
deniz’e ilave çarenin tren yolu hattı olduğu 
gerçeğinin unutulmaması gerektiğini belirtti.

 (2'de) 

Şehit askerin doğum
 yapan eşine ziyaret

Tirebolu’da meydana gelen selde şehit olan 
Uzman Çavuş Burak Tok’un doğum yapan eşi İl 
Jandarma Komutanı Albay Muhammed Sevinç 
tarafından unutulmadı. (Devamı 2'de)

Yangına sebebiyet
 veren hakkında 

yasal işlem

 (2'de) 

 (2'de) 

Bulunan kitabeler
 müzeye teslim 

edilecek
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Samsun-Sarp demiryolu
 devrim yaratacak

(Baştarafı 1'de)
“Yapılan hava limanlarının, üniversi-

telerin, limanların tren yolu hatları ile do-
ğudan- batıya, kuzeyden-güneye 
bütün Türkiye ile bütünleşmesi sağlanır-
sa bu illerin göç veren değil göç alan 
iller olacağı açıktır” diyen Kara, “Kara-
deniz’in kurtuluşu tren yolu hatlarına 
bağlıdır. Tren yolu hatlarının biran önce 
hayata geçirilmesi hem ilimiz hem böl-
gemiz hem de ülkemiz için çok önemli 
katkılar sağlayacaktır” dedi.

Kara, bölgede gerek demiryolu ta-
şımacılığı, gerek hızlı tren yolu taşıma-
cılığı ile başta istihdam olmak üzere 
ekonomik sorunların çözümünde 
önemli bir devrim yaratılacağına dik-
kat çekerek, şunları söyledi:

“Bu durumda ekonomik, sosyal, kül-
türel ve çevresel açıdan oluşan ba-
sınçlarda azalacak meydana gelen 
bu oluşum tüm Türkiye açısından daha 

dengeli bir şehirleşme, yatırım dağılımı 
yaşam imkânları ve sosyal adalet açı-
sından daha dengeli bir toplum yara-
tacaktır.

Hükümetimizin planladığı Türkiye’nin 
100’üncü kuruluş yılındaki 100 büyük 
projenin içinde olan Karadeniz-Batum 
Tiflis-Bakü Tren Yolu Projesi geliştirilerek 
dünyanın en büyük ülkesi olan Çin’e 
uluşması halinde Türk ekonomisi için 
çok büyük avantaj yaratacağı göz ardı 
edilmemeli ve kamuoyu bu yönde bi-
linçlendirilmelidir. Ülkemizin geleceği 
açısından eğer bu proje yapılacaksa 
zaten ülkemizde demiryolu olmayan 
tek bölge bizim Doğu Karadeniz Bölge-
miz olmalıdır. Proje ihalesi yapılmış olan 
Er zin can-Gü müş ha ne, Ti re bo lu-
Trabzon Tren Yolu hattı ile Samsun-Sarp 
Hızlı Tren Yolu’nun biran önce hayata 
geçirilerek uluslararası niteliği ile Dün-
yada ses getirecek hale getirilmelidir.”

Şehit askerin doğum
 yapan eşine ziyaret

(Baştarafı 1'de)
İl Jandarma Komutanı Albay Muhammed Sevinç, 

geçen yıl meydana gelen selde şehit olan Jandarma 
Uzman Çavuş Burak Tok'un doğum yapan eşi Hacer 
Tok'u Gümüşhane'nin Köse ilçesindeki evinde ziyaret 
etti.

Tirebolu İlçe Jandarma Komutanlığında görev 
yapan ve 22 Ağustos 2020'de göreve giderken Tirebo-
lu-Doğankent kara yolunun 12’nci kilometresinde men-
fezin çökmesi sonucu şehit olan askerlerden Tok'un eşi 
Hacer Tok, 6 Ocak'ta kız bebek dünyaya getirdi.

Albay Sevinç, Hacer Tok'u evinde ziyaret ederek, 
"İkra Nur" adı verilen bebeğe altın hediye etti.

Yangına sebebiyet
 veren hakkında 

yasal işlem

Tirebolu’nun Kovancık köyünde bahçe temizliği 
yaparken yangına sebebiyet veren kişi hakkında 
yasal işlem başlatıldığı bildirildi.

Valilikten yapılan açıklamada, geçtiğimiz gün Ko-
vancık köyünde yangın ihbarı alınması üzerine olay 
yerine giden Giresun Orman Bölge Müdürlüğüne 
bağlı ekiplerin müdahalesiyle yangının söndürüldü-
ğü belirtildi.

Örtü yangını şeklinde gerçekleşen yangında 10-
15 adet ağaçla birlikte 7-8 hektar alanın zarar gördü-
ğünün belirtildiği açıklamada, “Yangına 2 arazöz, 1 
ilk müdahale aracı, 2 pikap, 4 teknik eleman, 2 
orman muhafaza memuru, 3 işçi, 5 jandarma per-
soneli ve 15-20 kişilik yörede yaşayan vatandaşlar ka-
tılmıştır. Bahçe temizliği yaparken yangına sebebiyet 
verdiği anlaşılan kişi tespit edilerek hakkında yasal 
işlem başlatılmıştır” denildi.

 Bulunan kitabeler müzeye teslim edilecek 
Tirebolu’da, Kethüdazade Mehmet Emin Ağa’nın 1832 

yılında inşa ettirdiği medresenin ve cami minaresinin kayıp 
kitabeleri bulundu. İlçe öğretmenevi depolarında bulu-
nan ve Milli Eğitim Müdürü İbrahim Yılmaz tarafından orta-
ya çıkarılan tarihi kitabeler, Giresun Müzesi’ne teslim edi-
lecek.

Zamanın Tirebolu Voyvodası ve Şebinkarahisar Kayma-
kamı Kethüdazade Mehmet Emin Ağa’ya ait olan kitabe-
ler için ilçede geniş bir araştırma başlatan Milli Eğitim Mü-
dürü Yılmaz, kayıp kitabeleri öğretmenevi depolarından çı-
karırken; söz konusu kitabelerin 1990 yılında Tirebolu Tari-
hi’nin yazımı için geldikleri Tirebolu’da Prof. Dr. Faruk Sümer 
ve Araştırmacı-Yazar Ayhan Yüksel tarafından bulunduğu 
kaydedildi.

Zamanın öğretmenevi yetkililerine teslim edilen kitabe-
lerin akıbetini araştıran İlçe Milli Eğitim Müdürü Yılmaz, uzun 
süredir kayıp olan söz konusu kitabeleri bularak gün yüzüne 
çıkarmış oldu. Tirebolu İlçe Milli Eğitim Müdürü Yılmaz, ilçe-

de Etnografya Müzesi olmadığı için tarihi kitabeleri Gi-
resun Müze Müdürlüğü’ne teslim edecek.

Kethüdazade Mehmet Emin Ağa’nın yaptırmış ol-
duğu medrese ve cami savaş yıllarında yıkılmıştı. Söz 
konusu medresenin yerinde bugün Tirebolu PTT binası 
bulunuyor.

Eğitime tablet desteği!

Tirebolu’da EBA’ya ulaşamayan öğrenciler için kay-
makamlık, belediye, ilçe milli eğitim müdürlüğü ve 
eğitim gönüllülerinin katkılarıyla temin edilen toplam 
343 adet tablet okullara ulaştırıldı.

Milli Eğitim Bakanlığı, Covid-19 salgını nedeniyle 
yüz yüze ve uzaktan sürdürülen eğitim modelinde, öğ-

rencilere destek olmak amacıyla 500 bin tabletin, 
öncelikli olarak ihtiyaç sahibi öğrencilere dağıtımı 
ile ilgili proje başlatmıştı. Milli Eğitim Bakanlığı’nın 
“Eğitime Destek Projesi” kapsamında İlçe Milli Eği-
tim Müdürlüğü’ne gönderilen 327 adet tablet, mer-
kez ve köylerde eğitim yapan okul müdürlüklerine 
teslim edildi. Bu arada, ilçedeki eğitim gönüllüle-
rince bağışlanan 16 adet tabletin de paylaşımı ya-
pıldı.

Tabletlerin dağıtımıyla ilgili bir değerlendirme 
yapan İlçe Milli Eğitim Müdürü İbrahim Yılmaz, “Öğ-
rencilerimizin uzaktan eğitim imkanından geri kal-
mamaları ve eğitimde fırsat eşitliği için katkı sağla-
yan bakanlığımıza ve eğitim gönüllülerimize şük-
ranlarımızı sunuyoruz. Ayrıca, uzaktan eğitim süre-
cinde öğrencilerimizin nitelikli bir şekilde eğitimi 
için yoğun çaba sarf eden okul yöneticilerimizi ve 
öğretmenlerimizi de can-ı gönülden kutluyorum. 
Pandemi nedeniyle okullarından uzak kalan ço-
cuklarımızın aydınlık geleceği için kurum olarak ça-
lışmalarımızı devam ettiriyoruz” dedi.

Karadeniz’de hamsi
 avı yasaklandı

Karadeniz’de son günlerde bol 
miktarda avlandığı görülen ince 
hamsi için Tarım ve Orman Bakanlı-
ğı’ndan yasak geldi. Buna göre, 8 
Ocak 2021 Cuma gününden itiba-
ren 10 gün süreyle İstanbul Boğazı 
ve Karadeniz’de ticari hamsi avı ya-
saklandı.

Tarım ve Orman Bakanlığı, hamsi 
avcılığıyla ilgili yeni karar aldı. Karara 
göre, Karadeniz’de hamsi balıkları-
nın avlanmasıyla ilgili 10 gün süreyle 
yasak getirildi. Bunun sebebinin de 
yasal avlanabilir boy uzunluğunun 
altındakilerin oranının artması gös-
terildi.Bakanlığın yaptığı açıklama-
ya göre, İstanbul Boğazı’nın tamamı 

ile Karadeniz’de İstanbul ili Sarıyer il-
çesi Kumköy Aslan Burnu’ndan Gür-
cistan sınırına kadar olan karasula-
rında 8 Ocak 2021’den itibaren her 
türlü av aracıyla ticari amaçlı 
hamsi avcılığının durdurulduğu be-
lirtildi.

Bu süre içerisinde bakanlıkça ya-
pılacak gözlem ve incelemeler ne-
ticesinde hamsi balıklarının biyoloji-
sinde bir düzelme olmaması halin-
de, 10’ar günlük periyotlarla 20 gün 
daha hamsi avcılığı durdurulabi-
lecek olup, konuya ilişkin gerekli has-
sasiyetin gösterilerek kontrol ve de-
netim faaliyetleri yapılacağı duyu-
ruldu.
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 Ünlü: “Kadın kooperatiflerinin çoğalmasını istiyoruz” 

Giresun Valisi Enver Ünlü, “Giresun Valiliği olarak Kadın 
Kooperatiflerinin güçlendirilmesi, sürdürülebilirliklerinin sağ-
lanması, kurumsal kapasitelerinin geliştirilmesi ve görünür-
lüklerinin arttırılması için gerekli tüm faaliyetlerin yerine geti-
rilmesi hususlarının takipçisi olmaya devam ediyoruz” 
dedi.

Vali Ünlü, yaptığı açıklamada, kadın ko-
operatiflerinin çoğalması ve katılımcılarının art-
masının; kadınların daha güvenilir ve iyi çalış-
ma koşullarına ulaşmasına, finansal hizmetlere 
erişmesine ve toplumsal cinsiyete dayalı şid-
dete çözüm üretilmesine katkı sağlayacağı 
inancında olacaklarını belirtti.

Ünlü, “Giresun olarak kadına yönelik şiddet 
ile mücadelede Aile, Çalışma ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdürlüğü, İl Emniyet Müdürlüğü, İl 
Jandarma Komutanlığı ve adli mercilerce iş bir-
liği içerisinde şiddetin önlenmesi ve kısa za-
manda müdahale edilebilmesi hususlarında 
var gücümüz ile çalışmalarımızı sürdürmekte-
yiz. Paydaş kuruluşlar ile koordinasyonun sağ-
lanmasında tüm çalışmalarımızı büyük bir öz-
veri ile yerine getirmekteyiz. Giresun Valiliği ola-
rak Kadın Kooperatiflerinin güçlendirilmesi, sür-
dürülebilirliklerinin sağlanması, kurumsal kapa-
sitelerinin geliştirilmesi ve görünürlüklerinin arttı-
rılması için gerekli tüm faaliyetlerin yerine geti-
rilmesi hususlarının takipçisi olmaya devam 
ediyoruz” diye konuştu.

3 ADET KADIN KOOPERATİFİ KURULDU
2020 yılı içerisinde pandemi sebebi ile ça-

lışmalar sınırlandırılırken yapılan bu çalışmala-
rın sonucunda Giresun’da üç adet kadın ko-

operatifleri kuruldu.
Tamzara Kadın Girişimi Üretim ve İşletme Ko-

operatifi:
İlimizde kurulan ilk kadın kooperatifidir. 2019 

yılında kurulmuş olup kooperatif başkanı Hati-
ce Sevgi Üstündağ’dır. 23 kadın ortağı bulunan 
kooperatif ‘Tamzara Mahallesi Muharrem 
Özsan Caddesi No:53/4 Şebinkarahisar/Gire-
sun’ adresinde faaliyetini sürdürmektedir. Ko-
operatifin faaliyet alanları doğadaki ürünlerin 
üretim ve pazarlamasını sağlamak olup gıda 
(Ceviz, lavanta, kantaron yağı, alıç, üzüm sire-
kesi) ve tekstil (Hediyelik eşya, el yapımı oyun-
cak, el işleri vb.) alanlarında faaliyetini sürdür-
mektedir. Şu anda Tamzara Mahallesi'nde 
Pazar günleri kurulan Ekolojik Pazar'da satış ya-
pılmaktadır. Ticaret Bakanlığı'nın Kooperatifle-
rin Desteklenmesi Programı (KOOP-DES) kapsa-
mında hazırladıkları Makine/Ekipman Alımı ile il-
gili projesi Merkez Proje Komisyonu tarafından 
kabul edilmiş olup, hibe desteği almaya hak 
kazanmıştır.

Soğukpınar Kadın Girişimi Üretim ve İşletme 
Kooperatifi:

2020 yılında kurulmuş olup kooperatif baş-
kanı Leyla Geçal’dır. 7 kadın ortağı bulunan ko-
operatif ‘Merkez Mahallesi Delen Caddesi 

No:26 Soğukpınar Beldesi Espiye/Giresun’ ad-
resinde faaliyetini sürdürmektedir. Kooperati-
fin faaliyet alanları doğada kendinden yeti-
şen ürünlerin (çilek, kekik vb.) üretim ve pazar-
lamasını yapmak olup sadece gıda üzerine 
faaliyette bulunmaktadır. Pandemi nedeniy-
le şu an satış-pazarlama süreci sadece sos-
yal medya üzerinden yapılmaktadır. Koope-
ratif yer konusunda ve Makine/Ekipman ko-
nusunda sıkıntı yaşamaktadır (Örneğin kurut-
ma makinesi gibi). Kooperatif herhangi bir ku-
rumdan destek almamıştır.

Giresun Kadın Girişimi Üretim ve İşletme 
Kooperatifi:

2020 yılında kurulmuş olup kooperatif baş-
kanı Gülcan Günaydın’dır. 9 kadın ortağı bu-
lunan kooperatif ‘Çınarlar Mah. Fevzi Paşa 
Caddesi Jandarma Okulu Sokak No:5 Mer-
kez/Giresun adresinde faaliyetini sürdürmek-
tedir. Kooperatifin faaliyet alanları gıda, hedi-
yelik, eşya, el işleri olup yöresel ürünlerin ve ka-
dınların evde yaptıkları ürünlerin üretim ve pa-
zarlamasının yapılması planlanmaktadır. 
Aktif faaliyetleri bulunmamaktadır. 

Belediye menşeili oldukları için işlemleri Be-
lediye tarafından yürütülmektedir. Kooperatif 
herhangi bir kurumdan destek almamıştır.

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası ile Halk Bankası arasında oda üyelerine yönelik 
finansman imkânı sağlayacak protokol Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu, Halk Bankası Trabzon Bölge Koordinatörlüğü 
Pazarlama Bölüm Müdürü Davut Ali Suiçmez arasında imzalandı.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ile Halk Bankası Genel Müdürlükleri ara-
sında imzalanan “Paraf Ticari Kredi Kartı ile Güvenceli Tedarik Zinciri Finansmanı” an-
laşması tanıtımının ardından Giresun Ticaret ve Sanayi Odası ve Halk Bankası ara-
sında protokol imzalandı.

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hasan Çakırmelikoğlu, 
yaptığı açıklamada, “Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği önderliğinde Giresun Ticaret 
ve Sanayi Odası olarak üyelerimizin içinde bulunduğu bu zorlu süreci daha rahat 
atlatması için elimizi taşın altına koyarak çalışmalarımızı aralıksız sürdürüyoruz. Pan-
demi süreci hemen hemen tüm sektörleri etkiledi. Üyelerimiz büyük sıkıntılar yaşadı 

ve yaşamaya da devam 
ediyor. Bu zorlu süreçte Halk 
Bankası ile yapılan bu proto-
kolle, nakit sıkıntısı çeken iş-
letmelerimizin finansman ih-
tiyacını karşılarken, üretimde 
ve ticarette de devamlılığı 
sağlamış oluyor. Söz konusu 
protokol ekonomik olarak sı-
kıntılı günler geçiren üyeleri-
mize bir nebze olsun nefes 
aldırılacaktır” dedi.

Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası hizmet binasında ger-
çekleşen “Parafkart Tedarik 
Zinciri Finansman Projesi” 
imza töreninde Giresun Ti-
caret ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu Başkanı Hasan Ça-
kırmelikoğlu’nun yanı sıra 
Halk Bankası Trabzon Bölge 
Koordinatörlüğü Pazarlama 
Bölüm Müdürü Davut Ali Su-
içmez, Ticari Kobi Pazarla-
ma Yetkilisi Mehmet Ali Os-
mançelebioğlu, Halk Ban-
kası Giresun Şube Müdürü 
Serhat Fazla, Kobi İlişkileri Yet-
kilisi Ahmet Bodur hazır bu-
lundu.

Halkbank’tan iş dünyasına kredi imkanı

 Tığlı: “Özel Kalem Müdürlüğü kadroları istismar ediliyor” 
Cumhuriyet Halk Partisi Giresun Milletvekili ve TBMM 

Başkanlık Divanı Üyesi Necati Tığlı, Özel Kalem Müdürlü-
ğü kadrolarına yapılan atamaların mevzuatın düzenle-
niş amacına aykırı olduğunu ifade ederek, bu uygula-
manın memuriyete sınavsız giriş yöntemi olarak kullanı-
larak istismar edildiğini belirtti.

Tığlı, yaptığı açıklamada, “İstisnai Memuriyet” adı al-
tında Özel Kalem Müdürlüğü kadrosuna yapılan ata-
maların Adalet ve Kalkınma Partili belediyelerce istis-
mar edildiğine dikkat çekti.

Tığlı; “Sayıştay Raporu’nda da ifade edildiği gibi 657 
sayılı Devlet Memurları Kanunu kapsamında bu kadro-
ya atama yetkisinin, sınırsız bir yetki olmadığı, bu yetkinin 
memuriyete sınavsız girişin bir yöntemi gibi kullanımının 
hukuken doğru olmadığı ifade edilmekte. Özel kalem 
müdürlüğü kadrolarına atanacakların seçiminde, be-
lediye başkanlarının seçim dönemi boyunca çalışabi-
lecekleri ehliyet ve liyakat sahibi kişileri seçmelerinin 
esas olduğunun altı önemle çizilmiştir. Fakat bu yetkinin 
yakın kişileri istisnai devlet memurluğu kadrolarına taşı-
mak için istismar edildiğini görüyoruz” diyerek, şunları 
dile getirdi:

“İstisnai memurluk kadrolarının sınavsız devlet me-
murluğu teminine yönelik bir uygulamaya dönüştürül-
mesi, bu memuriyete atanmada tanınan kolaylığın is-

tismarı anlamına gelmekte, Anayasanın kişilerin 
kanun önünde eşitlik ve kamu hizmetine girmede eşit-
lik ilkelerini ihlal edici nitelik taşımaktadır. KPSS Sınavları-
na girip başarılı olup memuriyete atanmayı bekleyen 
işsiz milyonlarca vatandaşlarımız karşısında, sınava gir-
mediği halde bu kadrolar üzerinden yakınlarını me-
muriyete taşımak büyük haksızlık.”

Kaderine terk edilmeyecek
Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Mil-

letvekili Cemal Öztürk, Giresun 1. Organi-
ze Sanayi Bölgesi'nde (OSB) bulunan fir-
maları ziyaret ederek, bu bölgeyi kaderi-
ne terk etmeyeceklerini ve yatırımcıların 
her zaman yanında olacaklarını söyledi.

Öztürk, 1. Organize Sanayi Bölge-
si'nde firma yetkilileriyle görüşerek bura-
daki sorun ve talepleri dinledi.

Giresun'da üretimin önünü açmak ve 
yatırımcıları daha da güçlendirmek için 
tüm gayreti gösterdiklerini kaydeden Öz-
türk, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank ile istişare ve değerlendirme top-
lantısı yaptıklarını ve sanayi bölgesinin so-
runlarını görüştüklerini belirtti.

Öztürk, Bakan Varank'ın talimatları 
doğrultusunda Doğu Karadeniz Projesi 

Bölge Kalkınma İdaresi (DOKAP) Başkanlı-
ğınca sorunların tespitine ilişkin gerekli 
teknik çalışma başlatıldığını aktararak, 
"Bu çalışmalar devam ederken biz de 
OSB'de faaliyet gösteren yatırımcıları-
mızla bir araya gelip görüş ve önerilerini 
dinledik. 1. OSB Giresun için önemli bir 
üretim bölgesi. Ancak altyapı sorunları 
var. Teknik çalışmaların tamamlanma-
sıyla beraber, bu problemleri belirleyip 
bir yol haritası çizeceğiz. Bu sorunların 
hepsini bir bir çözeceğiz" dedi.

1. Organize Sanayi Bölgesi’ni kaderi-
ne terk etmeyeceklerine dikkat çeken Öz-
türk, buradaki yatırımcıların her zaman 
yanında olacaklarını ve onların sorunla-
rıyla yakından ilgileneceklerini sözlerine 
ekledi.

Sağlık Sen zamları yetersiz buldu
Sağlık Sen Giresun Şube Başkanı Kerim 

Süral, “Enflasyon farkı oluştuğu ay maaşla-
ra yansıtılmalı. Gerçekçi zam tekliflerimiz 
ve ekonomik tahminlerimiz referans alın-
malıdır” dedi.

Süral, yaptığı açıklamada, TÜİK’in açık-
ladığı verilere göre yıllık bazda enflasyo-
nun yüzde 14,6 olarak gerçekleştiğini ha-
tırlattı.

“Memurun toplu sözleşme+enflasyon 
zammı (3+4,36) yüzde 7,36 oldu. Başka 
ne oldu?

Asgari ücret yüzde 21,56 artarken ver-
giler ortalama 9,21 arttı. Gıda enflasyonu 
ise yüzde 19’ları gördü” diyen Süral, enflas-
yon farkının maaşlara yansıtılmasını isteye-
rek, şunları dile getirdi:

“Enflasyon farkı; maaşlar için asli bir 
zam kalemi değil, alım gücünün korun-
masını sağlayabilmektir. Toplu Sözleşme 
Masasındaki Türkiye gerçeklerini gözeten 
hakkaniyetli teklifimizi doğrulayan veriler 
‘Memurumuzu enflasyona ezdirmedik’ söy-
lemini bir kez daha boşa çıkarıyor. 
Zam+enflasyon farkı uygulaması yıl sonu-

na kadar maaşları eritiyor, zam daha 
ele geçmeden buharlaşıyor. Enflas-
yon farkı oluştuğu ay maaşlara yansı-
tılmalı. Gerçekçi zam tekliflerimiz ve 
ekonomik tahminlerimiz referans 
alınmalıdır.”
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SP’li gençlerden bütçeye tepki
Saadet Partisi Giresun İl Gençlik Kolları, başta gençler 

olmak üzere vatandaştan yana olmayan, vatandaşın ih-
tiyaçlarını karşılamaktan uzak 2021 bütçesi için iktidara 
kırmızı kart gösterdi.

İl Gençlik Kolları Başkanı Hidayet Can Karamanoğlu, 
yaptığı açıklamada, “Geçtiğimiz Aralık ayında kabul edi-
len 2021 bütçesi, 1 Ocak’tan itibaren uygulanmaya baş-
ladı. 2021 bütçesine göz attığımız zaman ne yazık ki 
üzücü bir tablo ile karşı karşıyayız. Kabul edilen 2021 büt-
çesinde; temel eğitime 82 milyar lira, ortaöğretime 43 
milyar lira, yükseköğretime ise 52 milyar lira bütçe ayrıl-
mıştır. Hepsini topladığımızda 177 milyar liralık bir kaynak 
ayrıldığını görebiliyoruz. Bunun yanı sıra siyasi iktidarın, faiz 
giderlerine ayırdığı bütçe tam olarak 179 milyar lira. Yani 
siyasi iktidarın, 26 milyon öğrenci için eğitim-öğretim gi-
derlerine ayırdığı bütçeden, 2 milyar lira daha fazlasını 
faiz giderlerine ayırdığını görüyor ve şu çıkarımda bulu-
nuyoruz: Dünya 5’ten; faiz lobisi ise 26 milyon öğrenci-
den büyüktür” dedi.

Uygulanmaya başlanılan bu bütçenin, KYK borcunu 
ödeyemediği için icralık olan 280 bin mezunun derdine 
merhem olmak için hazırlanan bir bütçe olmadığını söy-
leyen Karamanoğlu, şöyle devam etti:

“Oysa 2021 yılı bütçesinde faiz lobisine ödenecek miktarın sadece 
yüzde 3’ü ile KYK borçlarının tamamını silmek mümkündür. Ayrıca, 15-
34 yaş aralığında bulunan; 770 bini ilköğretim, 698 bini ortaöğretim ve 
961 bini yükseköğretim mezunu olmak üzere toplamda 2 milyon 429 
bin genç işsizin problemlerine çare olabilecek bir bütçe değildir.”

Karamanoğlu, siyasi iktidarın; vergiler, bağışlar, cezalar, harçlar yo-
luyla vatandaştan topladığı kaynakları faize ve israfa aktardığını savu-
narak, “2021 yılı bütçesinde; işçi yok, atama bekleyen öğretmen yok, 
sağlık çalışanları, çiftçi yok, esnaf yok, emekli yok, işsiz gençler, KYK 
borçlusu mezunlar yok, dar gelirli vatandaşlar yok. Peki, ne var 2021 yılı 
bütçesinde? Bakın bu bütçede faiz giderlerine ayrılan 179 miyar lira 
var” ifadesinde bulundu.

“Yeniden büyük bir Türkiye vizyonuna çok uzak, yaşanabilir bir Türkiye 
hedefinin yanından bile geçmeyen bu bütçeyi hazırlayıp onaylamak, 
halkımıza yeni acı reçeteler vermekten başka bir şey değildir” diyen Ka-
ramanoğlu, “Biz Saadet Partisi İl Gençlik Kolları olarak, ilimizde ikamet 
eden gençler adına, 2021 bütçesini hazırlayan ve onaylayan siyasi ikti-
dara kırmız kart gösteriyor ve sandıkta görüşürüz diyoruz” dedi.

Rektör Can’dan ziyaretler
Giresun Üniversitesi Rektörü Prof.Dr. Yılmaz Can, Ordu Üni-

versitesi Rektörü Prof. Dr. Ali Akdoğan ile birlikte Samsun ve 
Sinop Üniversitelerine ziyaret gerçekleştirdi.

Sinop Üniversitesi Rektörü Prof.Dr. Nihat Dalgın, kampüste 
devam eden çalışmalar hakkında Rektör Can’a bilgi veril-
dikten sonra, üniversiteler arası işbirliği ve ortak projeler konu-
sunda görüş alış verişinde bulundu.

Sinop, Ordu ve Giresun illerinin bölgesel kalkınmasında 
üniversiteler arası işbirliğinin öneminin konuşulduğu görüş-
melerde, yeni dönemde bilimsel, sosyal ve kültürel alanlar-
da ortak çalışma ve işbirliği yapma konusunda kararlar alın-
dı.

Samsun Üniversitesi Rektörü Prof.Dr. Mahmut Aydın ile ya-
pılan görüşmede de Karadeniz Bölgesi’nde bulunan üç 
komşu şehrin üniversitelerinin birlikte geliştirebilecekleri faali-
yet ve projelere ilişkin değerlendirmeler yapıldı.

Bölge üniversitelerinin bölgenin kalkınması açısından ya-
pacakları işbirliğinin önemine değinildiği görüşmelerde, bir-
likte geliştirilebilecek faaliyet ve projeler üzerinde duruldu. 
Komşu il üniversite rektörlerinin yapacakları istişarenin, kay-
naklarının verimli ve etkin kullanımı açısından da önem taşı-
dığı ve bu nedenle bu tür ziyaretlerin sıkça yapılmasının 
uygun olduğu konusunda görüş birliğine varıldı.

Giresun Milletvekili Sabri Öztürk, Basın İlan Kurumu 
Ordu (bağlı Giresun) Şube Müdürlüğüne hayırlı olsun zi-
yaretinde bulundu.

Basın İlan Kurumu Ordu Şube Müdürü Engin Kaş-
daş’tan kurum çalışmaları, Giresun şubesinin kuruluşu 
ve faaliyetlerinin Ordu Şubesine bağlanması süreci ve 
Giresun basınının mevcut durumu hakkında bilgi alan 
Öztürk, Basın İlan Kurumu’nun 81 ilde teşkilatlanmasını 
tamamlamış olmasının önemli bir gelişme olduğunu 
belirterek, bunun basın sektörüne önemli katkılar sağla-
yacağına inandığını ifade etti.

Hayırlı olsun dileklerini ilen Öztürk ayrıca, yerel basını 
güçlendirecek ve bu sayede Giresun’a katma değer 
sağlayacak her türlü çalışmanın yanında olduklarını da 
sözlerine ekledi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek Mil-
letvekili Öztürk’e teşekkür eden Ordu Şube Müdürü 
Engin Kaşdaş, Basın İlan Kurumu’nun gazeteleri ayakta 
tutmak, sektörü hem mesleki hem de mali açıdan güç-
lendirmek ve sektördeki istihdama katı sağlamak ama-
cıyla önemli projelere imza attığını ifade ederek, kuru-
mun pandemi sürecinde aldığı kritik karlarla de yerel ga-
zetelere nefes olduğunun altını çizdi.

Kaşdaş ayrıca 1 Ekim 2020 tarihi itibari ile Ordu Şube-
sine bağlanan Giresun Şube ile faaliyetlerinin sorunsuz 
bir şekilde yürütüldüğünü belirtti.

Ziyaret sonunda Şube Müdürü Kaşdaş tarafından Mil-
letvekili Öztürk’e Basın İlan Kurumu Genel Müdürü Rıd-
van Duran’ın talimatıyla bastırılan Dr. Mehmet Gediz-
li’ye ait “Söyleyebilmek, Okuyabilmek, Yazabilmek, Türk-
çede Karşıt Benzer Anlamlı Kelimeler, Türkçede Benzer 
Anlamlı Kelimeler, Türkçenin Fiiller Sözlüğü, Türkçede 
Öbek İsimler Sözlüğü, Türkçenin İsimler Sözlüğü”nden 
oluşan kitap seti de hediye edildi.

Öztürk’ten BİK 
Müdürü Kaşdaş’a 

ziyaret

 İçme suyu barajları yapılmazsa… 

SUSUZLUK KAÇINILMAZ!

Giresun İl Genel Meclisi CHP Grup Baş-
kanvekili Mehmet Yılmaz, içme suyu baraj-
larının yapılmaması halinde tüm dünyada 
olduğu gibi Giresun’da da gelecek yıllarda 
susuzluğun kaçınılmaz olacağını belirtti.

Yılmaz, İl Genel Meclisinin ocak ayı otu-
rumları öncesi gündem dışı söz alarak Gire-
sun’daki gölet ve içme suyu sorunlarına de-
ğindi.

DSİ Trabzon 22. Bölge Müdürlüğünün 
son 10 yılda Trabzon’a Atasu Barajını ve Gü-
müşhane’ye Bahçecik Barajını yaptığını ha-
tırlatan Yılmaz, Giresun’un en prestijli projesi 

olan İkisu Barajı Projesini ise HES’e dönüştür-
düğünü söyledi.

Yılmaz, gelecek yüzyılın en büyük savaş-
larının, su yüzünden olacağının tüm bilim 
çevrelerinin ortak öngörüsü olduğuna dik-
kat çektiği konuşmasında, “Küresel ısınma, 
iklim değişiklikleri ve kuraklık özellikle su kay-
naklarımızın verimli bir şekilde değerlendiril-
mesini ve içme suyu barajlarını daha fazla 
öne çıkarmaktadır. Bu bağlamda öncelikle 
Dereli, Keşap, Giresun Merkez, Bulancak il-
çelerimizin içme suyu geleceği için 50 yıl 
önce düşünülen eskisi Annakkaya, yenisi 

İkisu olan içmesuyu barajı ile yine Batlama 
köylerimiz için İnişdibi köyünün yukarısındaki 
gölet projesini iktidara ve DSİ’ye sormaya 
devam edeceğiz” dedi. 

Dsİ tarafından Şebinkarahisar, Alucra ve 
Çamoluk ilçelerine yapılan 18 adet proje-
nin çoğunun sulama göleti projesi olduğu-
nu belirten Yılmaz, “Bu projelerden Şebin-
karahisar ilçemizdeki 4 göletten Şaplıca 
durduruldu. Alucra ilçemizdeki 5 göletten 
Karabörk patladı, su tutmuyor. Aktepe dur-
duruldu, Yeşilyurt durduruldu. Çamoluk il-
çemiz de ise, Karadikmen göleti bitti ama 
su kaçırıyor ya da su tutmuyor. Kutluca 
gölet bitti ama kanalı yok. Akyapı bitti, ka-
nalı yok. Alısız bitirildi, kanalı yok” diye konuş-
tu.

Mehmet Yılmaz, konuşmasında ayrıca 
şunları dile getirdi:

“DSİ yatırımlarında kamu zararı olarak or-
taya çıkan su tutmama olayının en büyük 
nedeninin, kurum tarafından denetim ve 
kontrolün yeterli yapılmaması sonucu oldu-
ğu, özellikle killi dolgular ve bu iş için düz si-
lindirlerin kullanılması olarak açıklanmakta, 
bunun için de mutlaka keçi ayaklı silindirle-
rin kullanılması gerektiği ifade edilmektedir.

Görüldüğü gibi başta içme suyu baraj-
ları olmak üzere DSİ 22. Bölge Müdürlüğü 
yatırımlarında üvey evlat muamelesi gören 
Giresun’un bu sahipsizliğini, sonuç alana 
dek dile getirmeye devam edeceğiz. Ön-
ceki adı ‘İkisu HES Tesisi ve İçme Suyu Projesi’ 
olan ancak içme suyunu sadece HES’i ka-
mufle etmek için kullandırıp Giresunluyu al-
datanlardan hesap sormak da elbette hak-
kımızdır.”
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Kolaylı: Basının sorunları, yasal
düzenlemelerle çözümlenmeli
Türkiye Gazeteciler Konfederasyonu Genel Baş-

kanı Nuri Kolaylı, medya sektörünün Covid-19 pan-
demisinin de etkisiyle çok zor bir süreçten geçtiğini 
söyledi.

Kolaylı, Türkiye Gazeteciler Konfederasyonu’nu 
oluşturan 9 Gazeteciler Federasyonu, 94 Gazete-
ciler Cemiyeti ve basın meslek örgütü ile bu kurum-
lara üye yaklaşık 20 bin basın çalışanını temsilen 
“10 Ocak Çalışan Gazeteciler Bayramı” nedeniyle 
yazılı bir açıklama yaptı.

10 Ocak’ı bayram değil ‘dayanışma günü’ ola-
rak kutladıklarını ifade eden Kolaylı, korona virüs dö-
neminde basının sorunlarına ve çözüm önerilerine 
dikkat çekti.

Basın sektöründe mesleki yasaların çıkarılmasın-
dan basın özgürlüğüne kadar birçok konuda dü-
zenleme beklendiğini ifade eden TGK Genel Baş-
kanı Nuri Kolaylı, açıklamasında şu görüşlere yer 
verdi:

“Yaşadığımız sorunlar nedeniyle ‘bayram’ değil 
‘dayanışma günü’ olarak kutladığımız ‘10 Ocak Ça-
lışan Gazeteciler Günü’ vesilesiyle, çözüm bekle-
yen sorunlarımızı kamuoyuyla paylaşmak istiyoruz. 
Çünkü sektörümüzde yaşanan sorunların bir an 
önce çözümlenmesi, sürekli itibar kaybeden mes-
leğimizin gelişmesi açısından büyük önem taşı-
maktadır.

AŞILAMADA ÖNCELİK
Öncelikle, korona virüs salgınının ağır baskısı al-

tında görev yapan meslektaşlarımızın ve çalıştıkları 

medya kuruluşlarının, halkın haber alma özgürlüğü 
adına bugüne kadar gösterdikleri fedakârca ça-
balara içtenlikle teşekkür ediyorum. Arkadaşları-
mız, canlarını, sağlıklarını riske ederek sahada 
haber uğruna özveriyle görevlerini yerine getir-
mekteler. Süreç içinde binin üzerinde meslektaşı-
mız korona virüse yakalanarak tedavi görürken, ne 
yazık ki ülkemizde 20 meslektaşımız, 56 ülkede 489 
medya çalışanı görevi başında korona virüs sonu-
cu yaşamını yitirdi. Bu gerçekler ışığında, gazeteci-
lik mesleğinin riskleri göz önüne alınarak, aşılama-
da basın mensuplarının öncelikli meslek grupları 
arasına alınmasını bekliyoruz.

YASAL DÜZENLEMELER
Öte yandan, her fırsatta sürekli vurguladığımız 

gibi sektörümüz kapsamlı bir değişime, yenilen-
meye ihtiyaç duymaktadır. Bunun çözümü ‘yeni 
yasal düzenlemelerin yapılmasından’ geçmekte-
dir. Basın özgürlüğünden basında çalışma koşulla-
rına, internet yasasından mesleki standartlara ve 
yıpranma hakkından yararlanmada basın kartı şar-
tının kaldırılmasına kadar bir dizi düzenleme, geniş 
katılımlı çalıştaylar dizisi ile belirlenmeli ve zaman 
geçirilmeden yasalaşmalıdır.

Bilindiği gibi medya sektöründe mesleki düzen-
leme olmaması; ne yazık ki tehdit ve şantaja daya-
lı etik dışı haberlerin yapılmasına yol açmakta, biri-
kimine, eğitimine bakılmaksızın dileyen herkesin ga-
zeteci maskesi altında sektörümüzde boy göster-
mesine neden olmaktadır.

Meslektaşlarımız, meslek onurlarını koru-
mak adına mücadele etse de, yasal boşluk-
tan yararlanan çıkarcıların sektörde boy gös-
termesine engel olamamaktadır. Bu nedenle 
basın sektöründe öncelikli olarak mesleki dü-
zenleme yapılmalıdır.

212 SAYILI YASA
10 Ocak 1961, basında çalışanların hakla-

rına ilişkin 212 sayılı yasanın uygulanmaya baş-
landığı gündür. Bu yasa, basın emekçilerinin si-
gortalı çalışmasını, işten çıkarılmaları duru-

munda ihbar ve kıdem tazminatlarının öden-
mesini, yıllık ve haftalık olmak üzere belirlenen 
tarihlerde izin yapmalarını ve belki en önemlisi 
de gazetecilik faaliyetlerini özgürce yürütme-
lerini güvenceye bağlamaktaydı.

Ancak günümüzde meslektaşlarımız çalış-
ma ve yaşama koşulları ile mesleki yetenekleri-
ni geliştirme ve mesleklerini özgürce yapma 
olanakları bakımından 10 Ocak 1961’den 
daha iyi haklara sahip değildirler. Bu nedenle 
meslektaşlarımız açısından bir bayramdan da 
söz edemeyiz. Hep tekrarladığımız gibi 10 
Ocak’lar ve 24 Temmuz’lar bizim için bayram 
günü değil, dayanışma günleridir.

BASIN ÖZGÜRLÜĞÜ
Unutulmamalıdır ki; basın özgürlüğü ve 

ifade özgürlüğü, demokratik yaşamın olmazsa 
olmazıdır. Özgür basın, demokrasinin yaşama-
sını ve gelişmesini sağlayan kurumların başın-
da gelmektedir. Halkın sesi olma görevini üstle-
nen özgür basın, düşünce özgürlüğünün de 
en etkili aracıdır.

 Çağdaş demokratik toplumlarda halkın 
haber alma hakkı basın ve ifade özgürlüğüyle 
mümkündür. Bu nedenle ülke olarak basının so-
runlarını elbirliği ile çözümlemeliyiz. 10 Ocak 
Basın Bayramı’nı gerçek anlamıyla kutlayabile-
ceğimiz günlere elbirliğiyle ve en kısa zaman-
da ulaşmak umuduyla meslektaşlarıma saygı 
ve sevgilerimi sunarım.”

 Karbonmonoksit zehirlenmelerine karşı uyarı 
Giresun Üniversitesi Sivil Savunma 

Uzmanı Ertuğrul Yalçın, “Ülkemiz gene-
li ile birlikte bölgemiz ve ilimiz için de 
riskli mevsim olan kış aylarında, bir gü-
neybatı rüzgârı olan lodos ile yine gü-
neyden esen kıbleli havalar, tedbir 
alınmadığı takdirde ölümcül sonuçlar 
doğurabilecek tehlikelere yol açabil-
mektedir. Bu gerekçelerle, zehirlen-
me risklerinin arttığı bir dönemde, 
ölüm vakalarının veya dönüşü olma-
yan sakatlıkları engelleyebilmek ama-
cıyla daha dikkatli olunması gerek-
mektedir” dedi.

Yalçın, yaptığı açıklamada, her yıl 
özellikle kış mevsiminde, çoğunlukla 
aile boyu dramların yaşandığı kar-
bonmonoksit kaynaklı zehirlenme va-
kaları ile çok sık karşılaşıldığını belirtti.

Karbonmonoksit gazının renksiz ve 
kokusuz oluşu nedeniyle fark edilmesi-
nin olanaksız olduğunu ifade eden 
Yalçın, zehirlenme olgularının yüzde 
63’ü soba, yüzde 37’si şofben ve 
yüzde 7’sinin de doğalgaz kaynaklı ol-

duğunun gözlemlendiğini kaydetti.
Yalçın, sobalardan sızan gazlar, 

bacasız ısıtıcılar (Gazlı sobalar, LPG 
tüplü ısıtıcılar), doğalgaz/LPG’li şofben 
ve kombilerdeki sızmalar, otomobil 
egzoz gazları, sigara dumanı ve jene-
ratörlerin karbonmonoksit zehirlen-
melerine neden olduğuna işaret ede-
rek, “Sobadan kaynaklanan ölümlerin 
nedeni özellikle uyumadan önce or-
tamı sıcak tutmak amacıyla yanmak-
ta olan sobaya kömür eklenmesidir. 
Buradaki temel tehlike, bacaların iyi 
ayarlanmaması, sobaların alt ve üst 
havalandırmalarının dikkatli kontrol 
edilmemesi gibi basit ihmal ve hata-
lar zehirlenmelere ve ölümlere yol aç-
maktadır” ifadesinde bulundu.

“Lodoslu ve kıbleli havalarda 
soba, şofben, kombi yakmayınız; teh-
likeli olabilir. Unutmayın, geceleri ya-
tarken sobaları mutlaka söndürünüz” 
diyen Yalçın, karbonmonoksit zehir-
lenmelerinden korunmak için alına-
cak tedbirleri de özetle şöyle aktardı:

“Soba ve benzeri ısıtıcı satın alırken 
TSE belgeli ve ısı verimi yüksek olanlar 
tercih edilmelidir. Bacalar, kömür gibi 
fazla miktarda is bırakan yakıt kullanıl-

dığında 2 ayda bir, diğer yakıtlar kulla-
nıldığında ise 3 ayda bir temizlenme-
lidir. Baca ve soba borusu bağlantıları 
çapına uygun olmalı, iç içe güvenli 
bir şekilde takılmalı ve fazla dirsek kul-
lanımından kaçınılmalıdır. Bacalar, 
dumanın geri tepmesini engellemek 
için çatıda uygun yükseklikte olmalı 
ve mutlaka baca başlığı veya baca 
şapkası takılmalıdır.

Soba güvenli bir yere yerleştirilme-
li, altına yanmaz bir altlık konularak, 
çevresinde ısının dağılmasını engelle-
yecek eşya konulmamalıdır. Kullanı-
lan yakıt standartlara uygun olmalı, 
ucuz ancak kontrolsüz satılan kömür 
tercih edilmemeli, satıcılarda izin bel-
gesi aranmalıdır.

Sobanın bulunduğu yerler sık sık ha-
valandırılarak temiz hava girişi sağ-
lanmalıdır. Sobanın kurulu olduğu 
odada uyunmamalı, şayet zorunlu 
ise soba mutlaka sönmüş olmalı ve uy-
kudan hemen önce kesinlikle yakıt ko-
nulmamalı ve oda kapısı temiz oksi-

jen girecek kadar açık-aralıklı bırakıl-
malıdır. Sobalı ortamlarda aşırı uyku 
gelmesi halinde karbonmonoksit ze-
hirlenmesinden şüphelenilmeli ve 
ortam hemen havalandırmalıdır.

Özellikle lodoslu-kıbleli havalarda 
ölüm riski yüksek olduğu gözlendiğin-
den, bacalar güvenli ve standarda 
uygun değilse soba yakılmamalı, yatı-
lan yerde ve özellikle gece kesinlikle 
söndürülmelidir.

Şofbenler standartlara uygun ol-
malı, mutlaka bacaya bağlanmalı ve 
havalandırması uygun yerlere yerleşti-
rilmelidir. Kombinin bulunduğu me-
kânda, pencere veya duvara monte 
edilen ve ortama taze hava girişini, 
herhangi bir gaz kaçağı durumunda 
da gazın dışarıya tahliyesini sağlayan 
menfezler asla iptal edilmemeli, üzeri 
kapatılmamalıdır. Cihazların bulundu-
ğu yerlerde, özellikle mutfak gibi ka-
palı alanlarda doğalgaz ve karbon-
monoksit gazı alarm detektörleri bu-
lunmalıdır.”

Tiyatro ekibi evlere
 konuk oluyor

Etkinlikler, Giresun Belediyesi sosyal medya adresleri üzerinden yayınlanıyor” denilerek 
program şu şekilde açıklandı:

9 Ocak Cumartesi: Belediye Konservatuvarı Rock Konseri,
11 Ocak Pazartesi: Belediye Konservatuvarı Türk Halk Müziği (Mini Konser),
13 Ocak Çarşamba: Belediye Şehir Tiyatrosu kemençe dinletisi,
16 Ocak Cumartesi: Belediye Konservatuvarı akustik mini konser,
18 Ocak Pazartesi: Belediye Konservatuvarı ney dinletisi,

20 Ocak Çarşamba: 
Belediye Şehir Tiyatrosu şiir 
dinletisi,

23 Ocak Cumartesi: 
Belediye Konservatuvarı 
Türk Halk Müziği (mini kon-
ser),

25 Ocak Pazartesi: Be-
lediye Konservatuvarı Türk 
Halk Müziği (mini konser),

27 Ocak Çarşamba: 
Belediye Şehir Tiyatrosu 
çocuklara masal,

30 Ocak Cumartesi: 
Belediye Konservatuvarı 
60’70’80’ler pop mini kon-
ser.
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 Karaahmet’ten “transfer yok” sinyali 

TFF 1. Lig'de sezonun ilk yarısını lider ta-
mamlayan Giresunspor'un kulüp başka-
nı Hakan Karaahmet, devre arasında fut-
bolcu transferinden önce mevcut oyun-
cuların alın terinin karşılığını vermeleri ge-
rektiğini belirterek, “Tüm futbolculara say-
gımız sonsuz herkes işini yapıyor ancak 
bu ruh halini bozacak, duygunun içine 
başka bir şey katacak çok fazla bir dü-
şüncem yok” dedi.

Karaahmet, Lig Radyo’da katıldığı Üç-
leme programında yaptığı açıklamada, 
Giresunspor'un az bulunan oyuncular-
dan oluşan bir takım olduğunu söyledi.

Teknik direktör Hakan Keleş’in takımı 
kurarken kullandığı stratejisini Sivass-
por’da oynattığı oyunculardan dolayı bil-
diğini ifade eden Karaahmet, genç 
oyunculara fırsat vermesinin ve oyuncu-
ların arkasında durmasının çok önemli 
bir yaklaşım olduğunu kaydetti.

“KIVAMI YAKALAMAK ÇOK ÖNEMLİYDİ”
Karaahmet, “Erol Can ve Sergen gibi 

daha önce 3’üncü Ligde oynamış oyun-
cuları kadroya aldı ve şimdi takımın vaz-
geçilmezi gibi oldular” diyerek, şöyle 
devam etti:

“Ancak bunu yaparken kıvamı çok iyi 
tutturmak gerekir. Hocamız da karakteri 
aynı, birbirine yakın anlaşabilecek bir 
kadro yapısı kurdu. Oyuncularımıza bak-
tığımızda içlerinde şampiyonluk yaşa-
mış, üst düzey takımlarda oynamış, 
Süper Ligde forma giymiş ve daha bir-
çok özellikte oyuncumuz var ama en 
önemlisi içlerinde inanılmaz bir ruh var. 
İşte bu kıvamı yakalamak çok önemliydi. 
Tüm arkadaşlarımız bugüne kadar üzer-
lerine düşen her şeyi yaptılar.”

“BU DUYGUNUN İÇİNE BAŞKA BİR ŞEY 
KATAMAM”

Giresunspor'u başarıya ulaştırmış bir 
oyuncu grubunun olduğuna dikkati 

çeken Karaahmet, “Böyle bir başarı hi-
kayesi var. Genelde kamuoyunun şöyle 
bir beklentisi oluşuyor, 'Ara transfer döne-
minde oyuncu alalım', tamam alalım 
ama ne için? Bu emeği verenlere saygı-
mızı ortaya koymamız lazım, onların hak 
ettiklerini, alın terinin karşılığını vermemiz 
lazım. Şuan takımımızda 25 tane aslan 
gibi çocuk var, bu takımı buralara bu ço-
cuklar getirdi. Buraları iyi düşünüp he-
saplamak lazım Bu kulüp bu ligde de 
çok değerli. Beni buraya getiren takım 
beni bundan sonrada götürecek olan 
takımdır. Tüm futbolculara saygımız son-
suz herkes işini yapıyor ancak bu ruh hali-
ni bozacak, duygunun içine başka bir 
şey katacak çok fazla bir düşüncem 
yok” değerlendirmesinde bulundu.

“BU SEZON ŞAMPİYON OLMAYI ÇOK 
İSTİYORUZ”

Karaahmet, takımımla birlikte olmayı 
onlarla vakit geçirmeyi çok sevdiğini de 
dile getirerek, şunları belirtti:

“Hocamızla futbolcularımızla sürekli ir-
tibat halinde kalmaya çalışıyorum. Gire-
sunspor yarım asra yakın bir zamandır 
Süper Lig’e çıkabilmek için gayret göste-
riyor. Biz futbolcu arkadaşlarımızla birlikte 
1970 Ruhu adında bir şey başlattık. Eski 
futbolcularımızı ağırlıyoruz.

 Onların anılarını, o günkü heyecan-
larını kendi ağızlarından dinliyoruz. Şehre 
baktığımızda da 1970 ruhunu o yılların 
özlemini hissedebiliyor görebiliyoruz. Fut-
bolcularımız da buna çok inanıyorlar. 
Ama 'Ben şampiyon olacağım' demey-
le olunmuyor. 

Biz doğru işleri yapalım, hakkımız 
olanı alalım, onu hak etmek için çalışa-
lım, birbirimize karşı samimi ve adaletli 
olalım o zaman bu başarı bizi mutlaka 
bizi bir yere götürecektir ve başarı kendi-
liğinden gelecektir.”

Çotanaklar 16 Ocak’a 
kadar Antalya’da

1.Ligin ilk yarısını lider bitirerek 
büyük moral toplayan Giresunspor, 
ikinci yarı hazırlıklarını sürdürüyor.

Antalya Belek’te 16 Ocak’a kadar 
çalışmalarını sürdürecek olan yeşil be-
yazlı ekip daha sonra şehre dönerek 
ikinci yarının ilk maçı olan Balıkesirspor 
maçına odaklanacak.

Moral, motivasyon ve kamp yeri-
nin mükemmel olduğunu ve ikinci ya-
rıya sıfırdan başlar gibi başlayacakla-
rını aktaran teknik direktör Hakan 
Keleş, “İlk yarıda büyük bir başarıya 
imza attık. Ancak henüz yolumuz bit-
medi. Oynayacak olduğumuz 17 ma-
çımız daha var. Bu nedenle ikinci yarı-
ya sıfırdan başlar gibi yani hiçbir şey 
kazanmamış gibi başlayacağız. He-
defimiz ilk yarıdaki gibi başarılı olup, 
mutlu sona ulaşmak” dedi.

Keleş, “İyi bir takımız, iyi bir aile 
olduk” diyerek, “Bu başarının ikinci ya-
rıda da devam etmesini istiyoruz. 
İnşallah öyle de olacak. Devre arası 
kampıyla güzel bir hazırlık dönemi ge-
çirip ikinci yarıya başlayacağız” ifa-
desinde bulundu.

Keleş yeni yaşını kutladı

Giresunspor’un başarılı teknik direktörü Hakan 
Keleş’e Antalya’daki kampta doğum günü sürprizi ya-
pıldı.

49 yaşına giren Keleş’in mutlu olduğu gözlenirken, 
yeşil beyazlı ekibinden sosyal medya hesabından da 
“Rekorlar kırarak bize ilk yarı liderliği yaşatan değerli ho-
camız Hakan Keleş'in doğum gününü saygılarımızla kut-
luyoruz” paylaşımı yapıldı.


